



## 香港總行的強積金寄存辦理箱及強積金專員服務於2023年3月3日調整服務

2023年3月1日

為配合恒生銀行於 2023 年 3 月 3 日 (星期五) 舉辦周年誌慶活動，設於香港總行的強積金寄存辦理箱及強積金專員服務 (地址：中環德輔道中 83 號恒生總行地面及 B2 地庫) 的服務時間將會調整為上午 8 時 30 分至下午 3 時 30 分。

不便之處，敬請原諒。

如有任何查詢，請致電恒生強積金僱主專線(852) 2288 6822 或恒生強積金服務熱線(852) 2213 2213。

## Adjustment Services of MPF drop-in box and MPF Specialist Service at Hong Kong Main Branch on 3 March 2023

1 March 2023

To facilitate the holding of anniversary celebration event on 3 March 2023 (Friday), the services of MPF drop-in box and MPF Specialists stationed at Hong Kong Main branch (address: G/F & B2, Head Office, 83 Des Voeux Road Central, Central) will be adjusted as 8:30 am to 3:30 pm.

We are sorry for any inconvenience caused.

Should you have any queries, please contact our Hang Seng MPF Employer Direct on (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline on (852) 2213 2213.